
 Kuldre Kooli hoolekogu koosolek 19.10.2022

Algus kell 18.00  Lõpp 20.50

Osalesid: Rait Elvet, Liisa Neeve, Tauno Klaar, U, Kaska, Tiina Ruusmaa, Kristina Absalon, Mari-
Liis Pärna, Margus Klaar, Karin Hellamaa, Merle Tombak, Pille Raig. Berit Kärgendberg, Kadri 
Kõiv ja Andrus Kompus.

 Küsiti luba diktofoni kasutamieks. Kõik olid sellega nõus.

     Päevakord:

1. Kuldre Kooli 2023. aasta eelarve.
Kuulati direktorit, kes tegi eraldi ülevaate kooli ja lasteaia kohta.
Väga suur on hinnatõus hoonete sooja tootmisel. 2021. a. oli pelleti tonni hind 180 eurot, täna on 
400 eurot ja see hind veel tõuseb.  Sama olukord elektriga. Kokkuhoiu mõttes töötab koolis 
ventilatsioon kell 7.00-15.00. Muudel aegadel ja nädalavahetusel on ventilatsioon välja lülitatud. 
Lasteaia õpetaja töötasu on praegu 90% kooliõpetajapalgast. Lasteaia õpetaja töötasu ei tõuse 
2022/2023 õppeaastal. 
Uurida võimalust lasteaia keldri renoveerimiseks ja küsida toetust LEADER programmist. Keldris 
saaks koolu maheköögivilju säilitada. Ühes keldri osas võiks varjend asuda. Praegu on suureks 
probleemiks sadevee kogunemine keldrisse. Teemaks oli ka kooli kasvuhoone rajamine. Uurida 
võimalust, kas kasvuhooneks saab kasutada Antsla Gümnaasiumi aknaid, sest gümnaasiumi 
renoveerimise käigus vahetatakse ka kooli aknad ära. Lasteaia õuealal on vajadus uute kiikede 
järele. Uurida, kas 2023.a. liikumisaasta raames saaks kuskilt selleks toetust taotleda. Praegu on 
vanema lasteaiarühmas ruumipuudus ja lapsed magavad põrandal madratsite peal. Üks võimalik 
lahendus oleks rentida moodulmaja. Direktor uurib järgmiseks koosolekuks, mis selle maksumus 
on.
OTSUS: Hoolekogu kinnitab Kuldre Kooli 2023.a. eelarve

2. Huvitegevus koolis
Ettekande tegi kooli huvijuht Kadri Hillak. Huviringide nimekiri on avalikult kooli kodulehel. 
Kõige rohkem osalejaid on noorkotkaste ja kodutütarde tegevuses. Spordiringidest on 
populaarseim discgolfi ring ning 1.-4. klassi liikumismängud. Püütakse liikumismänge viia ka 
vahetundidele. Räägiti ka jalgrattalubade taotlemise võimalustest. Korraldatud liiklusring toimub 
1.-4. klassi õpilastele. Vanemad lapsed saavad ka individuaalselt  jalgrattalube taotleda koos 
lapsevenemaga.  Transpordiametis saab eksami sooritada. Koolis tegutseb mudilas- ja lastekoor.
Rahvatantsurühmade täituvus on problemaatiline.  Kaaluda ja uurida võimalust ühendada Kuldre  
Kooli ja Antsla (Tantsuselts Pärliine) rahvatantsijad.
Mure meediaringiga, puudub juhendaja. Uurida, kas Rain Aunapu saaks meediaringi juhendajaks 
hakata. Lasteaias tegutseb inglise keele ring ja tegutseb Tantsuselts Pärliine tantsuring. Eesmärk 
on, et igal õpilasel oleks vähemalt üks huviring.
Hoolekogu esimehe poolt tuli ettepanek korraldada 2023. aastal ühine perepäev. Lisaks võiks 
hoolekogu osaleda oma etteastega kooli jõulupeol ja korraldada mingil kooliüritusel ka kohvikut. 
Õpilasesinduses osaleb kaks 5.-9. klassist kaks liiget.
Arutati: Ringijuhi töötasu peaks kaasa tulema õpetja palgakasvuga. Vajalik on teha huvitegevuses 
osalemise analüüs. Siin võib tekkida võimalust tõsta ringijuhi töötasu sisemiste ressursside arvelt 
kui kõik ringid ei käivitu. Haridusnõunik Pille Raudam tegeleb  huvitegevuses osalemise 
analüüsiga. 
OTSUSTI: Võimalusel tõsta ka ringijuhi töötasu 25%.



3. Rahuolu küsitlus  õpetajatele
Koolis ei ole küsitlust ei ole iga-aastaselt tehtud. 
Otsustati: Tegeleme teemaga edasi ja otsustame uuel aastal mida ja kuidas õpetajatelt 
küsida.

4. Hoolekogu 2022/2023 õppeaasta tööplaan
OTSUSTATI: Järgmiseks koosolekuks esitab iga liige tööplaani 1-2 teemat.

5. Eripedagoog koolis ja lasteaias
Praegu on 1,0 kohta kooli ja lasteaia peale. Vajadus oleks kahe inimese järgi ,sest näiteks 
septembris jõudis eripedagoog lasteaeda ainult neljal korral ja mitte isegi igasse rühma.
Ettepanek, et eripedagoog teeks täiskoormusega spetsialisti tööd , mitte ei tegeleks asendustundide
andmisega ega osaleks õpilastega väljasõitudel. Kool tegeleb selle teema ning probleemi 
lahendamisega.

6. Kokkuvõte eelmise aasta õpitulemustest
Kuulati õppealajuhataja Karin Hellamaa kokkuvõtet. Eelmisel aastal pääses autahvlile 11 õpilast, 
paar aastat tagasi oli neid vähem. Tulemused on läinud paremaks. Mitterahuldavaid 
käitumishindeid eelmisel õppeaastal ei olnud. Mitterahuldavaid trimestri hindeid saab õpilane 
parandada ning selleks saab konsultatsioone võtta. Eelmisel õppeaastal sooritas viis õpilast kooli 
järeltööd. 
Info võeti teatavaks.

7. Kuldre Kooli jätkusuutlikkus
Iga hoolekogu esitab 11. novembriks Rait Elvetile vähemalt ühe ettepaneku olukorra 
parandamiseks. 

Protokollis Merle Tombak


